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       Gliwice, 08.04.2025 r. 

 
Szanowna Pani 
Katarzyna Kuczyńska-Budka 
Prezydent Miasta Gliwice 
za pośrednictwem Biura Rady Miasta 
 

Dotyczy: planów rozwoju sieci monitoringu miejskiego 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

zwracam się do Pani z uprzejmym zapytaniem dotyczącym planów dalszego rozwoju sieci 

miejskiego monitoringu kamerowego na terenie Miasta Gliwice. Aktualnie nie we wszystkich 

dzielnicach znajduje się skuteczny i odpowiednio pokrywający obszar dzielnicy monitoring. W wielu 

przypadkach zdarzeń dewastacji i innych czynów zabronionych brak jest dostępu do materiału 

dowodowego. Jednocześnie nie jest zapewniony pełny monitoring dróg wylotowych z miasta, co 

w mojej ocenie jest niezbędne do zapewnienia wykrywalności sprawców wielu czynów zabronionych.  

 

W związku z powyższym uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Ile jest aktualnie działających kamer monitoringu miejskiego z podziałem na poszczególne 

dzielnice? 

2. Czy Miasto Gliwice ma w najbliższym czasie plan rozwoju sieci monitoringu miejskiego 

poprzez instalację nowych stałych punktów kamerowych? Jeżeli tak, to w jakich 

lokalizacjach (dzielnicach) jest to rozważane? 

3. Czy możliwy jest montaż punktu kamerowego na ul. Na Piasku, obejmującego swoim 

zasięgiem teren Cmentarza Żydowskiego tak, by ograniczyć ewentualne dewastacje? 

4. Czy w dzielnicach Brzezinka i Czechowice jest planowana instalacja nowych stałych 

punktów kamerowych? Aktualnie w Brzezince funkcjonuje jeden przenośny punkt 

kamerowy, jest to więc ilość niewystarczająca na pokrycie wszystkich newralgicznych 

miejsc na mapie dzielnicy. 

 

Nadto, w jednej z edycji Gliwickiego Budżetu Obywatelskiego (w roku 2023) w ramach puli dla 

aktywnych dzielnica Brzezinka wygrała w głosowaniu projekt pn. „Montaż kamer monitoringu w kilku 

miejscach dzielnicy: przy rondzie, przy ul. Lwowskiej / Nowosądeckiej, na placu rekreacyjnym przy 

ul. Łódzkiej, Rzeszowskiej”, który nie został w pełni zrealizowany (ustawiono przenośny punkt 
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kamerowy na placu rekreacyjnym). Czy możliwy jest powrót do realizacji tego projektu i ponowne jego 

przedyskutowanie z Radą Dzielnicy w ramach ewentualnego rozwoju sieci monitoringu miejskiego? 

 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Chodorowski 
 Radny Rady Miasta Gliwice 

 


